
Vragen ex. Art. 37 van het Reglement van Orde ten aanzien van:

Initiatief tot herontwikkeling varkenshouderij aan de Heieindseweg 5 te Mariahout

Naar aanleiding van een onderhoud van dhr. Staal (vertegenwoordiger namens de eigenaar 
van genoemde locatie) op 7 augustus jl. met wethouder Meulensteen inzake de 
herontwikkeling van een varkenshouderij aan de Heieindseweg 5 te Mariahout, heeft 
volgens dhr. Staal wethouder Meulensteen hen doorverwezen naar de leden van de raad/ 
politieke partijen omtrent hun visie ten aanzien van deze herontwikkeling.

Aansluitend op een gesprek wat inmiddels met een vertegenwoordiging van ABL heeft 
plaatsgevonden, hebben wij een aantal vragen ter verheldering van deze casus aan 
wethouder Meulensteen:

1. Is de wens/voornemen om deel te nemen aan de ‘warme saneringsregeling 
varkenshouderij’ van het agrarisch bedrijf gevestigd aan de Heieindseweg 5 bekend 
bij het college?

2. Zijn er negatieve ruimtelijke consequenties vanwege de toegestane/vergunde 
bedrijfsvoering van de Heieindseweg 5 met het oog op ruimtelijke ontwikkelingen in 
Mariahout?

3. Zijn er gewenste ruimtelijke ontwikkelingen die in de huidige omstandigheden niet 
mogelijk blijken vanwege de aanwezigheid van deze agrarisch activiteit?

4. Is het correct, als aanvulling op de voorgaande twee vragen, dat de geurnorm op de 
kern Mariahout momenteel 8 odeur bedraagt, wat een net acceptabel leefklimaat 
betreft, en dat deze kan zakken naar 3 odeur bij het stoppen van dit bedrijf?

5. Zijn er verdere positieve consequenties voor de gemeente Laarbeek, en met name de 
kern Mariahout, als de bedrijfsvoering van dit agrarisch bedrijf beëindigd wordt?

6. Is het juist dat het college geen verdere stappen onderneemt om dit initiatief te 
onderzoeken op haalbaarheid en zo ja, wat zijn de beweegredenen hiervoor?
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